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خبـر دبیر اجرایی جشنواره کشوری بهونه:
پایان بررسی آثار چهارمین جشنواره کشوری بهونه

 دبیر اجرایی جشنواره کشوری بهونه با اشاره به پایان بررسی آثار چهارمین 
جشنواره کشوری بهونه خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
فارس، علیرضا موسوی گفت: چهارمین جشنواره کشوری بهونه در زمینه شعر 
و دلنوشته، که از مهرماه و همزمان با روز بزرگداشت حافظ شیراز، آغاز شد، و 
تا پایان آبان ماه جاری ادامه داشت، به پایان رسید.موسوی ادامه داد: آثار رسیده 
به دبیرخانه نخست در شورای اولیه شامل هادی امامی مقدم، غزل بهارستانی، 

نوید جعفری، ترانه حمادی، علی دهقانی، مریم ذاکری، آمنه عوض پور و طاها 
فقیه بررسی شدند و سپس آثار راه یافته به پله پایانی، در شورای منتقدین شامل 
کیوان اصلاح پذیر، محمدامین مزارعی و کرامت الله یزدانی و شورای داوری 
شامل فرهاد ارشاد، رضا گشتاسب و دکتر سهیلا نجم بار دیگر بررسی شدند.
دبیر اجرایی جشنواره کشوری بهونه افزود: از 760 اثر رسیده به دبیرخانه، 42 
اثر به داوری پایانی رسیدند که پس از داوری پایانی و با معرفی برگزیدگان، 

آیین پایانی جشنواره نیز بر بستر مجازی برگزار خواهد شد.

شهردار شیراز خبر داد ؛

شهردار شیراز در بازدید از پروژه های شهرداری منطقه هفت به عنوان 
یکی از مناطق کمتر برخوردار شهر نوید داد: بوستان ۵7 هکتاری طبیعت 
در فضای بکر ارتفاعات شاه غیب بولوار نصر شرقی بدون دستکاری در 
محیط طبیعی و ایجاد سازه های بتنی و صرفاً با ایجاد مسیرهای پیاده و 

غنی سازی فضای سبز احداث می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
حیدر اسکندرپور در بازدید از روند اجرایی پروژه آبخیزداری ارتفاعات 
شاه غیب بولوار نصر شرقی و احداث پارک کوهستان شهرداری منطقه 
در  دم  به صورت چک  خاکی  سنگی  بند   22 پروژه  این  در  گفت:   7
و  سطحی  آب های  روان  کنترل  جهت  تنگه  مسیر  طول  کیلومتر   ۱.۵
از  جلوگیری  باعث  که  شده  احداث  نصرآباد  ارتفاعات  در  آبخیزداری 

سیلاب و غنی تر شدن محیط کوهستان می شود.
وی احداث بندهای سنگی و خاکی و آبخیزداری را مقدمه احداث پارک 
۵7 هکتاری طبیعت در بالادست نصرآباد عنوان کرد: طبیعت زیبا و بکر 
ساکنین شرق  ویژه  به  برای شهروندان  را  بی نظیری  فرصت  منطقه  این 
شیراز فراهم می کند و ما بدون دستکاری در طبیعت بوستانی را در این 

منطقه احداث می کنیم.
روند  از  بازدید  در  نیز  شیراز  هفت  منطقه  شهردار  معصومی  سعید 
اجرایی پروژه آبخیزداری ارتفاعات شاه غیب بولوار نصر شرقی گفت: 
آبخیزداری در ارتفاعات پیرامونی شهر باعث حفظ و ارتقای طبیعت و 

جلوگیری از سیلاب می شود.
کاشت بیش از 4 هزار اصله درخت در ارتفاعات شمال شرق شیراز

شهردار شیراز در بازدید از پروژه درختکاری ارتفاعات نصرآباد گفت: 
کاشت  حال  در  درخت  اصله  هزار   4 حدود  شرق  شمال  ارتفاعات  در 
است و علاوه بر ایجاد پوشش مناسب باعث آبخیزداری و جلوگیری از 
سیلاب، افزایش سرانه فضای سبز، زیباسازی فضای پیرامون شهر و بهبود 

منظر شهری در شمال شرق می شود.
سبز  فضای  نوسازی  و  احیا  نهضت  که  داد  نوید  همچنین  اسکندرپور 
شهری در دست کار قرار است و برای فضای سبز میادین و بولوارهای 
نوروز  عید  از  پیش  تا  و  برنامه ریزی شده  یازده گانه شهر  مناطق  اصلی 
فضای سبز اکثر این مناطق احیا می شود. همچنین در ارتفاعات پیرامونی 

نیز درختکاری را در دستور کار داریم.
در حاشیه این بازدید شهردار منطقه هفت شیراز نیز با اشاره به پایین بودن 
سرانه فضای سبز در محدوده شهرداری منطقه هفت شیراز گفت: کاشت 
درخت در ارتفاعات شمال شرق شیراز در راستای جبران بخشی از این 
کمبود است که علاوه بر توسعه فضای سبز منجر به تقویت زیست بوم و 

بهبود منظر شهری می شود.
احداث 13/5 کیلومتر مسیر تاریخی - طبیعی کوه راه

شهردار شیراز در بازدید از مسیر تاریخی - طبیعی کوه راه از برم دلک 
کیلومتر   ۱۳.۵ به طول  مسیر  این  نماز گفت:  پارک  و  ابونصر  قصر  تا 
یک مسیر کوه راه در محیط بکر و طبیعی جهت فراهم آوردن فرصت 

پیاده روی و دوچرخه سواری برای شهروندان است.
این پروژه طبیعت دست کاری  نباید در اجرای  اینکه  بر  با تأکید  وی 
شود، افزود: در شرق شیراز و شمال شرق شیراز تلاش داریم از فضای 

طبیعی استفاده کنیم و فرصت های گردشگری را توسعه دهیم.
همچنین  گفت:  ابونصر  قصر  تاریخی  سابقه  به  اشاره  با  اسکندرپور 

پروژه ای برای احیای این اثر تاریخی ارزشمند در حال انجام است.
شهردار  ادامه صحبت های  در  نیز  شیراز  هفت  منطقه  شهردار  معصومی 
در  شهروندان  حضور  برای  فرصت  آوردن  فراهم  راستای  در  گفت: 
به  طبیعی   - تاریخی  مسیر  گیاهی،  پوشش  تقویت  و  طبیعی  محیط های 
طول ۱۳/۵ در حال احداث است که از برم دلک آغاز و پس از گذر از 

قصر ابونصر به بوستان نماز در بولوار رسول اعظم )ص( ختم می شود.

احداث پارک ورزش و سلامت در شرقی ترین نقطه شیراز
و سلامت  پارک ورزش  احداث  روند  از  بازدید  در  شیراز  شهردار 
واقع در شرقی ترین نقطه شیراز گفت: به شهروندان قول داده بودیم 
که در مناطق یازده گانه، پارک های ورزش و سلامت احداث شود 
و در منطقه هفت نیز این بوستان به مساحت چهار هکتار در حاشیه 
در  رودخانه خشک  مجاور  و  صادقیه(  )شهرک  سلحشوران  بولوار 

حال احداث است.
از  متنوعی  و  بوستان طیف وسیع  این  در  اضافه کرد:  اسکندرپور   
اسکیت  صخره نوردی،  بسکتبال،  والیبال،  تنیس،  همچون  ورزش ها 
پیاده روی  مسیر  همچنین  و  مختلف  سنین  برای  دوچرخه سواری  و 
و دوچرخه سواری در این پارک و بولوارهای مجاور نیز پیش بینی 

شده است.
وی با اشاره به اینکه طبق تعریف جدیدی که از ایجاد بوستان های 
برای سنین مختلف خانواده  این رویکرد  ورزش و سلامت داریم و در 
باید  از زمین های مختلف ورزشی  استفاده  و  بوستان  فرصت حضور در 
فراهم باشد، گفت: در منطقه یک شهرداری کنار باغ عفیف آباد، بوستان 
ورزش و سلامت بعثت دو احداث شده و به شهروندان شرق شیراز این 

اطمینان را می دهم که این مجموعه از بوستان بعثت نیز غنی تر می شود.
معصومی شهردار منطقه هفت شیراز نیز در حاشیه بازدید از روند اجرایی 
بوستان ورزش و سلامت گفت: در این بوستان علاوه بر ورزش های یاد 
جنوب کشور  در  گفت  می توان  که  شهر  اسکیت  بزرگ  پیست  شده، 
شاخص است و دیواره های صخره نوردی و زمین های ورزش های نوین 

نیز احداث می شود.
شهردار منطقه هفت شیراز اضافه کرد: احداث این بوستان تجربه جدیدی 
برای شهر شیراز است و ورزش های متنوعی در یک بوستان به شهروندان 

در سنین مختلف خدمت ارائه می دهند.
احداث بزرگراه امام خامنه ای، یک پروژه بزرگ شهر شیراز

شهردار شیراز در بازدید از بزرگراه امام خامنه ای )مدظله العالی( گفت: 
این پروژه از بزرگ ترین و با اهمیت ترین پروژه های شهر شیراز است 
و از بولوار خلیج فارس قبل از میدان الله واقع در ورودی شرق شیراز به 
طول 6/۵ کیلومتر احداث می شود و ترافیک شرقی شیراز را بدون ورود 
به شهر به رینگ های پیرامونی شمال شرق و شرق شیراز هدایت می کند 

و باعث کاهش ترافیک در شهر می شود.
 اسکندرپور اضافه کرد: رویکرد ما تکمیل رینگ های پیرامونی است و 
طی سه سال گذشته نیز بزرگراه ها و تقاطعات را در رینگ های پیرامونی 
احداث کرده ایم تا ترافیک به داخل شهر منتقل نشود و احداث بزرگراه 

امام خامنه ای نیز در این راستاست.
نیز  دوچرخه  و  پیاده  مسیر  پروژه  این  طول  در  کرد:  خاطرنشان  وی 

احداث می شود.
لایروبی، پاکسازی و شانه گذاری مسیر رودخانه خشک

شهردار شیراز در بازدید از عملیات لایروبی، پاکسازی و شانه گذاری 
سیلاب  کاهش  راستای  در  اقدام  این  گفت:  خشک  رودخانه  مسیر 

پایین دست رودخانه و افزایش ایمنی مناطق مجاور آن انجام می شود.
پایین دست  در  معمولًا  گذشته  سال های  طی  کرد:  عنوان  اسکندرپور 
داشتیم  آبگرفتگی  مشکل  معمولًا  فیروزان  ماه  روستای  مثل  رودخانه 
انجام شده توسط شهرداری منطقه 7 شرایط رودخانه در  اقدامات  با  که 

پایین دست مطلوب است.
 معصومی شهردار منطقه هفت شیراز در حاشیه این بازدید گفت: طول 
این رودخانه ۳۵ کیلومتر است که ۱۳/۵ کیلومتر آن در منطقه 7 واقع 
شده است که به علت شیب کم زمین، رسوب گذاری در این منطقه زیاد 

است و بنابراین باید لایروبی و اصلاح مسیر انجام دهیم.
گفت:  پایین دست  در  رودخانه  بودن  دیوار  بدون  به  اشاره  با  معصومی 
امسال برای کاهش خطر سیلاب رودخانه را تعریض کردیم، ارتفاع شانه 
را افزایش داده ایم و کف رودخانه را به صورت کامل لایروبی کرده ایم 
تا هیچ گونه مانعی در برابر گذر آب وجود نداشته باشد و خطر سیلاب در 

پایین دست رودخانه کاهش یابد.
بازدید مستمر از پروژه های مناطق یازده گانه شیراز

شهردار شیراز در جمع بندی بازدید از پروژه های شهرداری منطقه هفت 
گفت: به صورت هفتگی از پروژه های مناطق بازدید می کنم و براساس 
برنامه ریزی انجام شده برای 6 ماهه دوم سال، پروژه های مناطق ارزیابی 

می شوند.
 اسکندرپور افزود: پروژه های بسیار خوبی در شهرداری منطقه 7 شیراز 
اجرا می شود که نوید توسعه این منطقه در ابعاد مختلف همچون فضای 

سبز، تفریحی، ورزشی و ترافیکی را می دهد.

 بزرگداشت روز جهانی معلولان
 در استانداری فارس

مدیر کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز اعلام کرد: حیدر 
اسکندرپور شهردار شیراز در سیزدهمین کنگره جهانی متروپلیس که به 
صورت مجازی و به میزبانی گوانگجو )کشور چین( برگزار شد، با رأی 
اعضای حاضر در این نشست عضو هیئت مدیره انجمن کلان شهرهای 

مهم جهان )متروپلیس( شد.
به  متروپلیس  جهانی  کنگره  سیزدهمین  کرد:  اضافه  جورکش  حمید 
ریاست شهردار برلین و رییس فعلی متروپلیس برگزار شد که با توجه 
به عدم حضور وی در انتخابات دور جدید، با رأی اعضای هیئت مدیره 
شهرداران گوانگجو و بوگوتا پایتخت کلمبیا برای دوره سه ساله 202۱ 
عهده  بر  را  متروپلیس  ریاست  سال   ۱.۵ مدت  به  کدام  هر   2024 تا 
خواهند داشت. همچنین اکتاویو دلا وارگا دبیر کل متروپلیس در سمت 

خود ابقا شد.
 وی خاطرنشان کرد: انجمن کلان شهرهای مهم جهان )متروپلیس( در 
سال ۱۹۸4 به ابتکار شهرداری پاریس بنیان گذاری شد و در سال ۱۹۸۵ 
در مونترال )کانادا( آغاز به کار کرد. هم اکنون دبیرخانه این انجمن 

بین المللی در بارسلون اسپانیا واقع شده است.
هدف  افزود:  شیراز  شهرداری  بین الملل  امور  و  ارتباطات  مدیرکل 
به  بزرگ  شهرهای  در  پایدار  شهری  توسعه  ارتقای  متروپلیس  اصلی 

منظور ارتقای کیفیت زندگی شهروندان از طریق هدایت شبکه جهانی 
کلان شهرها و کمک به توسعه مناطق کلان شهرهای مهم جهان است.

جورکش گفت: شهرداری شیراز در راستای توسعه مناسبات، ارتباطات 
شهری  دیپلماسی  ظرفیت  از  بهره گیری  و  بین المللی  همکاری های  و 
استفاده  با  را  کشورها  سایر  و  شهرداری  بین  تعامل  تا  می کند  تلاش 
مدیره  هیئت  عضو  شیراز  دهد.  افزایش  موجود  ظرفیت های  تمامی  از 
اتحادیه شهرهای تاریخی، عضو هیئت اجرایی مجمع شهرداران آسیایی 

و شبکه همکاری بین شهری برای میراث فرهنگی معنوی است.
حضور  با  جهان  کلان شهرهای  عمومی  مجمع  گزارش،  این  اساس  بر 
نشست  این  در  برگزار شد.  قاره  پنج  از  دنیا  شهرداران کلان شهرهای 
که به صورت مجازی برگزار شد، شهردار گوانگجو و شهردار بوگاتا 
همراه  به  تهران  شهردار  حناچی  پیروز  و  رئیس  عنوان  به  مشترکا 
شهرداران برلین، مونته ویدئو، بارسلون، خائوتنگ و مونترال به عنوان 
نائب رئیس انتخاب شدند. همچنین ژان لوک وانراس از بروکسل عنوان 
خزانه دار این سازمان را کسب کرد و محمدرضا کلایی شهردار مشهد، 
پابلو  و  سئول  شهردار  هوپ  جونگ  سو  سانتیاگو،  از  گاریدو  میگل 
سازمان  این  منطقه ای  معاونان  به عنوان  نیز  روزاریو  شهردار  ژاوکین 

انتخاب شدند.

با رأی اعضای حاضر در نشست مجمع عمومی انجمن کلان شهرهای مهم جهان؛ 

 رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری  شهرداری شیراز خبر داد: 

 بهره برداری از پروژه چپگرد صدرا 
در آینده نزدیک

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس خبر داد؛

 استان فارس آماده مبارزه 
با ملخ صحرایی

 برنامه های روز دانشجو در فارس
 تشریح شد


